
Kaj bo s trgovinsko 
pogodbo z Avstrijo ? 
Nedavno smo v »Slovenskem Gospoda

rju« pisali, kako nemški Avstrijci nasto
pajo v zadnjem času proti naši državi gle
de trgovinske pogodbe. Kar naenkrat so 
si Avstrijci vtepli v glavo, da je treba pre 
prečiti preveliki uvoz živine in sploh kme 
tijskih pridelkov iz Jugoslavije v Avstri
jo. Radi tega je nemškoavstrijska vlada 
nenadoma zvišala carino na živino in na 
druge naše poljedelske pridelke, ki jih 
prodajamo v Avstrijo. Če bi ostale te zvi
šane carine v veljavi, bi bilo sploh nemo
goče, od nas prodajati te predmete v Av
strijo. Nemškoavstrijska vlada se izgo
varja, da ima Avstrija že sama dovolj ži
vine, mleka, jajc ter drugih živil, tako da 
ne rabi več toliko uvoza. 

V Beogradu so se pred Božičem posve
tovali zastopniki naše vlade in Avstrijci. 
Naši zastopniki so opozorili Avstrijce na 
slabe posledice takega postopanja, a Nem 
ci so ostali trmoglavi in niso hoteli prav 
nič odnehati. Pogajanja so se nato preki
nila, Avstrijci so odpotovali na Dunaj, da 
poročajo svoji vladi. 

Do danes se še pogajanja niso nadalje
vala. Slišijo se glasovi, da Avstrija vstra
vala. Slišijo se glasovi, da Avstrija vstra
ja na svojem stališču in na noben način 
noče opustiti misli na zvišanje carine, po
sebno pri živini ne. Kaj bo sedaj? 

Naša vlada ni imela proti tej nemško
avstrijski trmoglavosti nobenega drugega 
sredstva, nego da pritisne Avstrijce tam, 
kjer so najbolj občutljivi. Naši so rekli 
Avstrijcem: Ako vi nam kljubujete s tem, 
da nam hočete naložiti neznosljivo viso
ko carino na kmetijske pridelke, bomo pa 
mi naložili višjo carino na ono blago, ka
tero avstrijski fabrikantje prodajajo in 
pošiljajo v Jugoslavijo. Braniti se mora
mo proti nemškoavstrijski nakani, ki ho
če oškodovati našega kmeta. 

Ker še Avstrijci niso pokazali prav no
bene dobre volje, da bi odnehali, bo naj
brž prišlo do tega, da bo Avstrija sama 
odpovedala pogodbo z našo državo in bo 
tako nekaj časa nemogoče izvažati naše 
pridelke v Avstrijo, a tudi avstrijski in
dustrijci bodo imeli proti nam zaprto me
jo z zvišanimi carinami. Opozarjamo pa 
naše ljudi na dejstvo, da naše vlade ne 
zadene prav nobena krivda na vsem tem. 
Naši zastopniki so pokazali dobro voljo 
napram Avstrijcem, ali tile so bili silno 
trmoglavi. 

Naj se naši ljudje ne razburjajo radi te
ga, ker je jasno, da bodo Avstrijci sami 
morali prav kmalu odnehati, ker njih fa
brikanti nimajo kam drugam prodajati 
svojih izdelkov, kakor v Jugoslavijo. 
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